
Fra: Hans Olav Evensen (John.Martin.Jacobsen@hfk.no)
Sendt: 09.11.2017 15:13:36
Til: Lise Fauskanger Ådlandsvik; Gunhild Raddum
Kopi: Inge Edvardsen

Emne: vedr. brev sendt i begynnelsen av oktober, sykkelsatsing.
Vedlegg: 
 

Fra: John Martin Jacobsen 
Sendt: 8. november 2017 14:54
Til: 'Hans Olav Evensen' <hoevens@online.no>
Emne: SV: SV: VS: vedr. brev sendt i begynnelsen av oktober, sykkelsatsing.
 
Hei, Lindås kommune har ikkje inngått sykkelbyavtale med HFK og staten slik som Stord, Bergen og Fjell har
gjort. Kommunar som har sykkelbyavtaler har blitt prioritert i den statlege tilskotsordninga for sykkeltiltak.
 
Her er info om sykkelbyavtaler:
https://vegnett.no/2017/02/50-kommuner-og-fylkeskommuner-far-122-millioner-til-sykkeltiltak/
 
 
http://www.stord.kommune.no/no/Nyhendearkiv1/Sok-i-nyhendearkiv/Nyhendearkiv-2013/Signerte-
sykkelbyavtale/
 
Sak om Fjell kommune sin søknad om sykkelbyavtale
http://einnsyn.hfk.no/eInnsyn/RegistryEntry/ShowDocumentFromDmb?
registryEntryId=466128&documentId=726225
Fjell kommune sin søknad
http://einnsyn.hfk.no/eInnsyn/RegistryEntry/ShowDocumentFromDmb?
registryEntryId=466128&documentId=730110
 
 
Håper dette var klargjerande
 
Mvh
 
 
 
 
John Martin Jacobsen
Seksjonsleiar Vegseksjonen

Samferdselsavdelinga Hordaland fylkeskommune
Agnes Mowinckels gt 5 | Pb 7900 | 5020 Bergen
55 23 91 01 | 97 14 22 74 | jmj@hfk.no
www.hordaland.no

 
 
 
 

Fra: Hans Olav Evensen [mailto:hoevens@online.no] 
Sendt: 8. november 2017 14:33
Til: John Martin Jacobsen <John.Martin.Jacobsen@hfk.no>
Emne: Re: SV: VS: vedr. brev sendt i begynnelsen av oktober, sykkelsatsing.
 
helt greit, kanskje lindås ikke har søkt, kan være så enkelt:)
hans olav

 

 
Den 08.11.2017 14:12, skrev John Martin Jacobsen:



Hei, bekrefter mottak av forespørsel. Du skal få svar, men ikkje i dag.
 
Mvh
 
 
 
 
John Martin Jacobsen
Seksjonsleiar Vegseksjonen

Samferdselsavdelinga Hordaland fylkeskommune
Agnes Mowinckels gt 5 | Pb 7900 | 5020 Bergen
55 23 91 01 | 97 14 22 74 | jmj@hfk.no
www.hordaland.no

 
 

Fra: Hans Olav Evensen [mailto:hoevens@online.no] 
Sendt: 6. november 2017 13:50
Til: John Martin Jacobsen <John.Martin.Jacobsen@hfk.no>
Emne: Re: VS: vedr. brev sendt i begynnelsen av oktober, sykkelsatsing.
 
dette er sendt postmottaket.
 
 
hei. vedlagt ligger link publisert 22/9 på fylke sine sider.
https://www.hordaland.no/nn-NO/nyheitsarkiv/2017/satsar-pa-auka-bruk-av-sykkel/
 
jeg kan ikke se at lindås kommune er representert på fordeling av midler.
 
Mitt engasjement for myke trafikkanter har vært ekstremt siste 7 år, og jeg leter over alt for å
finne midler og andre ting som kan hjelpe på mitt nærområde spesiellt men også at det kommer
samfunnet generellt i Lindås kommune til gode.  jeg ser andre har klart det og fått betydelige
midler, da må jo lindås også klare det:)
 
Spm: har fylke en forklaring på hvorfor Lindås kommune IKKE er representert på denne
sykkelsatsningen?
 
-de er trafikksikker kommune og dette er jo akkurat midt i blinken for satsningen til dem.
 
mvh
hansolav evensen
 
 
Den 06.11.2017 13:26, skrev John Martin Jacobsen:

Hei, kan du sende denne forespørselen  på nytt?
 
Mvh
 
 
John Martin Jacobsen
Seksjonsleiar Vegseksjonen

Samferdselsavdelinga Hordaland fylkeskommune
Agnes Mowinckels gt 5 | Pb 7900 | 5020 Bergen
55 23 91 01 | 97 14 22 74 | jmj@hfk.no
www.hordaland.no

 
 

Fra: Hordaland Fylkeskommune ‐ Postmottak 
Sendt: 6. november 2017 10:47
Til: John Martin Jacobsen <John.Martin.Jacobsen@hfk.no>
Emne: VS: vedr. brev sendt i begynnelsen av oktober, sykkelsatsing.
 
Hei, er det du som kan svare på denne henvendelsen?
 



Vennlig hilsen

Kristine Langøy
Kultur og idrett | Fylkesarkivet | Dokumentsenteret
HORDALAND FYLKESKOMMUNE
Tlf: 55 37 8008 
www.hordaland.no
 

Fra: Hans Olav Evensen [mailto:hoevens@online.no] 
Sendt: 6. november 2017 10:28
Til: Hordaland Fylkeskommune ‐ Postmottak <HFK@hfk.no>
Emne: vedr. brev sendt i begynnelsen av oktober, sykkelsatsing.
 
hei. Regner med at dette skal til John Martin jacobsen.
 
Jeg sendte et brev til Hordaland fylke der jeg spurt om hvorfor Lindås kommune IKKE var
med på sykkelsatsingen.
Er det fordi kommunen ikke har søkt eller er det fordi de ikke fikk, grunnet vilkår som ikke
var oppfyllt?
 
jeg følger opp Lindås kommune for tiden.
 
mvh evensen
 
 
 
 


